
 

 

 

 

 

 

 

Køge og Omegns Garderforening. 
Referat af den ordinære generalforsamling den 11. marts 2017. 

Generalforsamlingen blev afholdt i Sun-Park Køge. 
Generalforsamling i henhold til dagsordenen. 

 
Formand Henrik Agerlin bød velkommen til alle. 
Derefter bad han generalforsamlingen om at rejse sig, fanen blev ført ind og 
placeret i lokalet. 
Herefter mindedes generalforsamlingen vore afdøde garderkammerater: 
Maj-41   Knud Helge Jørgensen   30/4    2016     
566-jul-  45 Poul Steffensen     11/6    2016 
179-sep-61 Gorm Rasmussen     25/11  2016 
368-sep-61 Bjarne Lang Jørgensen   22/12  2016 
Æret være deres minde. 
  
Frank Arne Petersen blev valgt til dirigent og konstaterede 
generalforsamlingen lovligt indkaldt og beslutningsdygtig og bemærkede, at 
det var første generalforsamling med de nye vedtægter. Han gav herefter 
ordet til formanden. 
 
Formanden aflagde herefter en fyldestgørende beretning, for det forløbne år 
og planer for det år som kommer. 
Kommentarer til beretningen: 
Jørgen E. Nielsen:  
Der var ikke det store fremmøde ved årets Torskegilde. Kunne det skyldes, at 
det ikke var engageret en foredragsholder.  
Det var bevidst at dette Torskegilde skulle være uden foredrag, Dette for at få 
mere samtale/snak ved bordene. 
Formandens beretning blev godkendt. 
Beretningen er tilgængelig på vor hjemmeside. www.koogf.dk   
 
Herefter fremlagde kasserer Carsten Rasmussen det reviderede regnskab. 
Kommentarer til regnskabet: 
Bjarne Lassesen:  
Generalforsamlingen giver et underskud. Betales der ikke for kostprisen. 
Underskuddet opstår ved, at Køge GF betaler for Æresmedlemmer – 
foredragsholder og erkendtlighed til denne. 
I så fald bør der laves en note, som der er lavet til andre dele af regnskabet. 
Dette bliver gjort til næste regnskab. 
 

 

http://www.koogf.dk/


Jørgen E. Nielsen: 
 For regnskab 2015 er der difference for overførsel til Jubilæumskontoen. 
Dirigenten undersøgte om kassereren havde oplysninger vedr. 2015 
regnskabet tilgængeligt. Dette var ikke tilfældet. Da spørgsmålet vedrører 
gammelt regnskabsår, henviste dirigenten til bestyrelsen, om at behandle og 
svare spørgeren senere. Formanden vil sørge for dette, via mail. 
Regnskabet blev godkendt. 
 
I skydeformand Svend Vahlgrens fravær, fremlagde udvalgsmedlem Carsten 
Rasmussen, Skydeafdelingens beretning. 
Beretningen blev godkendt. 
Denne er tilgængelig sammen med formandsberetningen på vor hjemmeside 
www.koogf.dk   
 
Bowlingformand Steen Rasmussen, fremlagde bowlingudvalgets beretning. 
Kommentarer til beretningen: 
Egon Hansen:  
Dato for bowlingafslutningen er oplyst forkert, skal være 26/4 og ikke 26/3 
2017. 
Ja, forkert dato, er rettet 
Beretningen blev godkendt. 
Denne er tilgængelig sammen med formandsberetningen på vor hjemmeside 
www.koogf.dk   
 
Kontingentet størrelse blev fra kassererens side foreslået, som det 
nuværende kr.: 300,00 for 2018. 
Forslaget blev vedtaget. 
 
Indkomne forslag: 
Ingen 
 
Der blev derefter uddelt hæderstegn, Formanden og DG´s Præsident stod for 
uddelingen til følgende: 
25 år  GD   Henning Jensen 
  GD   Max Jensen   
    
50 år  GD   John Frederiksen 
  GD   Henning Larsen 

GD   Vagn Rem 
 
60 år  GD   Arne Pedersen 

GD   Mogens Pedersen 
70 år       GD Æresmedlem  Harald Hansen   
Tillykke til alle. 
Se venligst billeder, på hjemmesiden www.koogf.dk 
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